بورصة عمان BINDAR حال الدائرة الإدارية والمالية النبارة والإستثمار الدين المراد الدين المراد الدين المراد الدين المراد ا

BUARD OF DIRECTORS DECISIONS

Subject: Bindar Trading & Investment PSC

الساده سوق عمان المالي المالي عمان المالي المالي المالي المالي المالي عمان المالي المالي المالي المالي المالي المالي المالي المالي المالي

تحبه و بعد،

Greeting,

With regard to the abovementioned matter, we would like to inform you that the board of directors of Bindar Trading & Investment PSC has resolved the following on its meeting No (5/2010) held on 6 September 2010:

بالإشاره إلى الموضوع أعلاه، نود إعلامكم بأن مجلس إدارة شركة بندار للتجاره والاستثمار المساهمة العامة ،قد اتخذ في اجتماعه رقم (2010/5)

- Approve to conduct necessary studies in relation to feasibility of a merger between the company and Jordan Trade Facilities PSC, or any other option that may accomplish the cooperation between the two companies; and to authorize the Executive Committee to engage advisors to conduct necessary studies and to present the same to the Bindar to take appropriate decision in this regards.

- الموافقه على إجراء الدراسات اللازمه بخصوص اندماج الشركه مع شركة التسهيلات التجاريه الاردنيه المساهمة العامة أو أي خيار آخر مناسب بخصوص التعاون فيما بين الشركتين، وتفويض اللجنه التنفيذيه بتكليف المستشارين لإجراء هذه الدراسات، وبحيث يتم عرض نتيجه هذه الدراسات على المجلس لاتخاذ القرار المناسب بشأنها.

According to article (226) of the Jordanian Companies Law, we would like to inform you of the abovementioned resolution in order to carry out necessary procedures pursuant thereto.

وسنداً لأحكام الماده 226 من قانون الشركات، فإننا نود إبلاغكم بالقرار الوارد أعلاه لاتخاذ الإجراء المناسب شأنه

واقبلو فائق الاحترام،،

مرفق: صوره عن محضر مجلس الإدارة.

Best Regard,

Attached: A copy of minutes of the board of directors meeting.

Chairman of the Board

Name: Waheeb Salem

Signature:

رنيس مجلس الإداره الاسم: وهيب السالم التوقيع:

BINDAR GROUP

تلفون: 8 / 16 18 69 551 69 + فاكس: 17 69 651 66 962 + صندوق بريد 1921 عمّان 11821 - الأردن بريد إلكتروني: info@bindar-jo.com موقع إلكتروني: www.bindar-jo.com



## اهتماع مجلس ادارة شركة بندار للتجاره Minutes of the Board of Directors Meeting of Bindar Trading & Investment **PSC**

## الاستثمار المساهمة العامة

في تمام الساعة 6 مساءاً من يوم الاثنين الموافق

2010/9/6 تم عقد اجتماع مجلس إدارة شركة بندار

للتجاره والاستثمار المساهمه العامة رقم (2010/5) في

فندق كورت يارد ماريوت بدولة الكويت الشقيقه، وقد

أولا: الموافقه على اجراء الدراسات اللازمه بخصوص

اندماج الشركه مع شركة بندار للتجاره والاستثمار

المساهمه العامه أو أي خيار آخر مناسب بخصوص

التعاون فيما بين الشركتين، وتفويض اللجنه التنفيذيه

بتكليف المستشارين لإجراء هذه الدراسات، وبحيث يتم

عرض نتيجة هذه الدراسات على المجلس لاتخاذ القرار

حضر الاجتماع كافة أعضاء مجلس الإداره.

وقد اتخذ مجلس الإداره القرارات التاليه:

ON Monday 6 September 2010 at 6:00 pm, the Board of Directors meeting was held for Bindar Trading & Investment PSC No (5/2010) at the courtyard Marriott, Kuwait City, Kuwait.

The meeting was attended by all members of the Board of Directors.

The Board resolved as follows:

First: Approve to conduct necessary studies in relation to feasibility of a merger between the company and Jordan Trade Facilities PSC, or any other option that may accomplish the cooperation between the two companies; and to authorize the **Executive Committee to engage advisors** to conduct necessary studies and to present the same to the Bindar to take appropriate decision in this regards.

> ثانيا: تبليغ كل من مراقب الشركات وهيئة الأوراق الماليه وسوق عمان الالي ومركز الإيداع بقرار مجلس الإدارة الوارد أعلام

The meeting was closed on the above mentioned date.

notify the

Controller, Securities Commission, Amman

Stock Exchange and Security Depository Center of the above mentioned resolution.

Companies'

وقد أقفل الاجتماع بتاريخه.

المناسب بشأنها

Chairman of the Board

To

Name: Waheeb Salem

Signature:

Second:

رنيس مجلس الإداره الاسم: وهيب السالم التوقيع:





**Deputy Chairman of the Board** 

Name: Sulaiman Al-Rubaie

Signature:

**Board Member** 

Name: Subrate Mitra

Signature:

Board Member

Name: Manish Rungta Signature: \_\_

**Board Member** 

Name: Nasser Al-Khaled

Signature:

**Board Member** 

Name:

Signature:

**Board Member** 

Name: **Bassam Hamad** 

Signature:

نائب رئيس مجلس الإدارة